
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 15. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 362
Vil ministeren i forlængelse af BUU alm. del – spørgsmål 361 redegøre for, hvorfor mini-
steren ikke lægger op til at fordele de øgede AUB-betalinger ud over flere år i stedet for at
opkræve det samlede beløb på ét år, så virksomhederne ikke pålægges samlede byrder
på 2,6 mia. kr. i en tid, hvor de fortsat lider under covid-19-restriktioner og nedlukninger?
I den forbindelse bedes ministeren ligeledes redegøre for, at en opkrævning over flere
år er i overensstemmelse med Rigsrevisionens anbefaling om, at der skal være ”balance
mellem indtægter og udgifter over en kortere årrække”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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